



سياسة الإفصاح Disclosure Policy

Edition .01

Issued in April 2022

This Policy has been prepared in both Arabic and English Language.
In the event of any contradiction between the Arabic text and the
English text, the Arabic text shall prevail.

تم اعداد هذه السياسة باللغة العربية واللغة الإنجليزية. وفي حال وجود تعارض بين النص
العربي والنص الإنجليزي، فيكون النص العربي هو المعتمد.

First: Purpose:

This policy aims to regulate the mechanism for disclosing information (financial and non-financial) of interest to investors, either periodically (specific financial periods) or immediately when the information occurs. Disclosure and transparency are among the most important principles of governance in the company as it aims to enable shareholders to obtain information required in a transparent and fair manner.

أولاً: الهدف:

تهدف هذه السياسة إلى تنظيم آلية الكشف عن معلومات (مالية وغير مالية) تهم المستثمرين، إما بصورة دورية (فترات مالية محددة) أو بصورة فورية عند حدوث المعلومة، ويعتبر الإفصاح والشفافية من أهم مبادئ الحوكمة في الشركة حيث يهدف إلى تمكين المساهمين من الحصول على المعلومات المطلوبة بشفافية وعدالة.

Second: Obligation to disclose material developments:

1. The company must disclose any material information or developments stipulated in the registration and listing rules issued by the Capital Market Authority and the relevant rules, regulations and instructions.
2. Disclosure shall be by informing the Authority and the public immediately and without delay through the official channels determined by the concerned authorities of any material information or developments that fall within the framework of its activity and that its knowledge is not available to the general public and affects its assets and liabilities, its financial position, or the general course of its business, which It could lead to a significant change in the price of the listed securities or significantly affect the company's ability to meet its obligations.
3. The procedures for disclosing and announcing material information and developments shall be in accordance with the procedures of the rules, regulations and instructions issued by the Capital Market Authority and the relevant regulations and instructions.
4. All essential information and developments stipulated in the registration and listing rules, rules and regulations are confidential, and the company is prohibited from disclosing them and must ensure that they are not leaked before announcing them and providing them to the Authority.
5. Among the essential developments referred to in Paragraph (1) of Clause First, which the company must disclose - for example but not limited to - are the following:
 - Any transaction to buy, sell, mortgage or lease an asset at a price equal to or greater than 10% of the company's net assets according to the latest reviewed preliminary financial statements or

ثانياً: الالتزام بالإفصاح عن التطورات الجوهرية:

1. يجب على الشركة الإفصاح عن أي معلومات أو تطورات جوهرية منصوص عليها في قواعد التسجيل والإدراج الصادرة عن هيئة السوق المالية والأنظمة واللوائح والتعليمات ذات العلاقة.
2. يكون الإفصاح من خلال إبلاغ الهيئة والجمهور فوراً ودون تأخير من خلال القنوات الرسمية التي تحددها الجهات المعنية بأي معلومات أو تطورات جوهرية تدرج في إطار نشاطها ولا تكون معرفتها متاحة لعامة الناس وتؤثر على أصولها وخصومها أو على وضعها المالي أو على المسار العام لأعمالها، والتي يمكن أن تؤدي إلى تغيير كبير في سعر الأوراق المدرجة أو تؤثر تأثيراً كبيراً على قدرة الشركة على الوفاء بالتزاماتها.
3. تكون إجراءات الإفصاح والإعلان عن المعلومات والتطورات الجوهرية وفقاً لإجراءات الأنظمة واللوائح والتعليمات الصادرة عن هيئة السوق المالية والأنظمة والتعليمات ذات العلاقة.
4. تعد جميع المعلومات والتطورات الجوهرية والمنصوص عليها في قواعد التسجيل والإدراج والأنظمة واللوائح سرية فيحظر على الشركة إفشائها وعليها ضمان عدم تسريبها قبل إعلانها وتزويد الهيئة بها.
5. يعتبر من التطورات الجوهرية المشار إليها في الفقرة (1) من البند أولاً والتي يجب على الشركة الإفصاح عنها-على سبيل المثال لا الحصر-الآتي:
 - أي صفقة لشراء أصل أو بيعه أو رهنه أو إيجاره بسعر يساوي أو يزيد على 10% من صافي أصول الشركة وفقاً لآخر قوائم مالية أولية مفحوصة أو قوائم مالية سنوية مراجعة، أيهما أحدث.
 - الدعوة لانعقاد الجمعية العامة وجدولة أعمالها.
 - المعلومات المتعلقة بالأوراق المالية والمنصوص عليها في قواعد التسجيل والإدراج والأنظمة واللوائح ذات العلاقة، ومنها على سبيل المثال لا الحصر-أي تغيير مقترح في رأس المال أو أي قرار إعلان أرباح أو التوصية بإعلانها أو دفع حصص منها.
 - أي معلومات أو تطورات ترى الشركة ضرورة الإفصاح عنها.
 - أي معلومات أو تطورات جوهرية منصوص عليها في قواعد التسجيل والإدراج الصادرة عن هيئة السوق المالية والأنظمة واللوائح والتعليمات ذات العلاقة

audited annual financial statements,
whichever is more recent.

- Calling for the convening of the General Assembly and scheduling its business.
- Information related to securities stipulated in the rules of registration and listing and related regulations and bylaws, including but not limited to - any proposed change in the capital or any decision declaring profits or recommending announcing them or paying shares thereof.
- Any information or developments that the company deems necessary to disclose.
- Any information or material developments stipulated in the registration and listing rules issued by the Capital Market Authority and the relevant rules, regulations and instructions.

Third: Obligation to disclose financial information:

The company announces through the electronic applications specified by the Capital Market Authority its preliminary and annual financial statements immediately upon their approval by the Board of Directors. These lists may not be published to the shareholders or third parties before announcing them in the market.

Taking into account the registration and listing rules issued by the Capital Market Authority and the relevant regulations, instructions and bylaws, the procedures for disclosing preliminary and annual information are as follows:

1. The draft initial financial statements prepared by the company are sent to the external auditor for audit.
2. The draft preliminary financial statements shall be discussed by the Audit Committee and recommended to the Board of Directors.
3. The company shall send the draft preliminary financial statements approved by the Audit Committee and the announcement form to the Board of Directors or the member authorized to approve the financial statements by the Board of Directors for approval.
4. Publication shall be made through the official channels specified by the concerned authorities, taking into account the periods specified by the rules of registration and listing, and the relevant regulations, regulations and instructions.
5. The initial financial statements approved by the external auditor, the Chairman of the Board of

ثالثاً: الالتزام بالإفصاح عن المعلومات المالية:

تعلم الشركة عبر التطبيقات الإلكترونية التي تحددها هيئة السوق المالية عن قوائمها المالية الأولية والسنوية فور اعتمادها من مجلس الإدارة، ولا يجوز نشر هذه القوائم على المساهمين أو الغير قبل إعلانها في السوق. مع مراعاة قواعد التسجيل والإدراج الصادرة عن هيئة السوق المالية والأنظمة والتعليمات واللوائح ذات العلاقة، تكون إجراءات الإفصاح عن المعلومات الأولية والسنوية وفقاً للتالي:

- 1- يتم إرسال مسودة القوائم المالية الأولية المعدة من قبل الشركة للمراجع الخارجي لتدقيقها.
- 2- يتم مناقشة مسودة القوائم المالية الأولية من قبل لجنة المراجعة والتوصية بها لمجلس الإدارة.
- 3- تقوم الشركة بإرسال مسودة القوائم المالية الأولية المعتمدة من قبل لجنة المراجعة وصيغة الإعلان لمجلس الإدارة أو العضو المفوض باعتماد القوائم المالية من قبل مجلس الإدارة باعتمادها.
- 4- يتم النشر عبر القنوات الرسمية التي تحددها الجهات المعنية مع مراعاة الفترات التي تحددها قواعد التسجيل والإدراج والأنظمة واللوائح والتعليمات ذات العلاقة.
- 5- يتم إرسال القوائم المالية الأولية المعتمدة من قبل المراجع الخارجي و رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي والمدير المالي إلى هيئة السوق المالية وفقاً لنموذج الإفصاح رقم (2).
- 6- يتم نشر البيانات المالية المختصرة غير المختصرة (قائمة المركز المالي، قائمة الدخل، قائمة التدفقات النقدية) عبر القنوات الرسمية التي تحددها الجهات المعنية مع مراعاة الفترات التي تحددها قواعد التسجيل والإدراج والأنظمة واللوائح والتعليمات ذات العلاقة.

رابعاً: التقرير السنوي لمجلس الإدارة:

يجب على الشركة أن تزود الهيئة وتعلم للمساهمين -خلال المُدد التي تحددها قواعد التسجيل والإدراج والأنظمة واللوائح ذات العلاقة- تقريراً صادراً عن مجلس الإدارة يتضمن عرضاً لعملياتها خلال السنة المالية الأخيرة، وجميع العوامل المؤثرة في أعمال الشركة والتي يحتاج إليها المستثمر ليتمكن من تقويم أصول الشركة وخصومها ووضعها المالي. وعلى أن يشتمل التقرير السنوي لمجلس الإدارة جميع البيانات المنصوص عليها في لائحة حوكمة الشركات الصادرة عن هيئة السوق المالية والأنظمة والتعليمات واللوائح ذات العلاقة.

Directors, the Chief Executive Officer and the Chief Financial Officer are sent to the Capital Market Authority in accordance with Disclosure Form No. (2).

- The financial statements of the abbreviated and unabridged (financial position statement, income statement, statement of cash flows) shall be published through the official channels specified by the concerned authorities, taking into account the periods specified by the registration and listing rules, regulations, bylaws, and relevant instructions.

Fourth: Annual Report of the Board of Directors:

The company must provide the Authority and announce to the shareholders - within the periods specified by the registration and listing rules and the relevant rules and regulations - a report issued by the Board of Directors that includes a presentation of its operations during the last fiscal year, and all the factors affecting the company's business that the investor needs to be able to evaluate the company's assets and liabilities. and its financial status. And that the annual report of the Board of Directors shall include all the data stipulated in the Corporate Governance Regulations issued by the Capital Market Authority and the relevant regulations, instructions and regulations.

Fifth: Disclosure of conflict of interest for a board member and a candidate for board membership:

Conflict of interest is disclosed to a member of the Board of Directors and a candidate for membership of the Board of Directors in accordance with the rules stipulated in the policy of conflict of interest and organization of the relationship with stakeholders and approved by the Board of Directors of the company.

Sixth: Prohibition of transactions of board members and senior executives:

- Members of the Board of Directors, senior executives, or any person related to any of them may not deal in the company's securities during the periods specified by the registration and listing rules, regulations, bylaws, and related instructions.
- Exercising the right to subscribe to and sell primary rights is excluded from the prohibition referred to in Paragraph (1) of this clause.

Seventh: Language of advertisements, notices and reports:

All advertisements, notices and reports issued by the company must be in Arabic, and the company may translate them into English, provided that the Arabic

خامساً: الإفصاح عن تعارض المصالح لعضو مجلس الإدارة والمرشح لعضوية مجلس الإدارة:

يتم الإفصاح عن تعارض المصالح لعضو مجلس الإدارة والمرشح لعضوية مجلس الإدارة وفقاً للقواعد المنصوص عليها في سياسة تعارض المصالح وتنظيم العلاقة مع أصحاب المصالح والمعتمدة من قبل مجلس إدارة الشركة.

سادساً: حظر تعاملات أعضاء مجلس الإدارة وكبار التنفيذيين:

- لا يجوز لأعضاء مجلس الإدارة أو كبار التنفيذيين أو أي شخص ذي علاقة بأي منهم التعامل في أوراق مالية للشركة خلال الفترات التي تحددها قواعد التسجيل والإدراج والأنظمة واللوائح والتعليمات ذات العلاقة.
- يُستثنى من الحظر المشار إليه في الفقرة (1) من هذا البند ممارسة حق الاكتتاب في الحقوق الأولية وبيعها.

سابعاً: لغة الإعلانات والإشعارات والتقارير:

يجب أن تكون جميع الإعلانات والإشعارات والتقارير الصادرة عن الشركة باللغة العربية، وللشركة ترجمتها إلى اللغة الإنجليزية، على أن تكون اللغة العربية هي اللغة المعتمدة في توضيح وتفسير الإعلانات والإشعارات والتقارير، وفي حال وجود أي تعارض بين النص العربي والإنجليزي، يؤخذ بالنص العربي.

ثامناً: النفاذ:

تكون هذه السياسات نافذة من تاريخ اعتمادها من قبل مجلس إدارة الشركة، على أن تتم مراجعتها بشكل دوري للتحقق من توافقها مع أفضل الممارسات، ومع أحكام نظام السوق المالية ولوائحه التنفيذية.

language is the approved language for clarifying and interpreting advertisements, notices and reports, and in the event of any conflict between the Arabic and English text, the Arabic text shall prevail.

Eighth: Enforcement:

These policies shall be effective from the date of their approval by the Board of Directors of the company, provided that they are reviewed periodically to verify their compatibility with best practices, and with the provisions of the Capital Market Law and its implementing regulations.